


about us
Introduction of Persore Company
Presore Company is a leading mining and minerals trading company 
that was founded in 2016. The company’s core business is centered 
around the extraction and trade of a variety of minerals, including iron 
ore, celestite, silica, feldspar, kaolin, dolomite, barite and building stones 
such as marble, granite, and limestone  .With a strong commitment to 
quality and analysis, Presore has become a trusted name in the mining 
industry, known for its reliable supply of high-quality minerals.
At Presore, we take pride in our ability to meet the needs of our clients, 
whether they are looking for minerals for industrial or commercial use. 
Our team of experts works tirelessly to ensure that our minerals are of 
the highest quality and meet the strictest standards. We are constantly 
exploring new ways to improve our processes and expand our offerings 
so that we can continue to provide the best possible service to our clients. 
With a focus on innovation, quality, and customer satisfaction, Presore is 
poised to be a leader in the mining industry for years to come.



Компании «Персор» ведущая горнодобывающая и торговая компания, 
основанная в 2016 году. Основной бизнес компании сосредоточен на 
добыче и торговле различными полезными ископаемыми, включая 
железную руду, целестин, кремнезем, полевой шпат, каолин, доломит, 
барит и строительные материалы.  камни, такие как мрамор, гранит и 
известняк. Благодаря твердой приверженности качеству и анализу,
«Персор» стала надежным именем в горнодобывающей промышленности, 
известной своими надежными поставками высококачественных минералов.
В Перосре мы гордимся своей способностью удовлетворять потребности 
наших клиентов, независимо от того, ищут ли они полезные ископаемые 
для промышленного или коммерческого использования.  Наша команда 
экспертов неустанно работает над тем, чтобы наши минералы были 
самого высокого качества и соответствовали самым строгим стандартам.  
Мы постоянно изучаем новые способы улучшения наших процессов и 
расширения наших предложений, чтобы мы могли продолжать предоставлять 
наилучшие услуги нашим клиентам. 
Сосредоточив внимание на инновациях, качестве и удовлетворенности 
клиентов, «Персор» готова стать лидером в горнодобывающей  промыш-
ленности на долгие годы.





Dolomite
SiO2% Al2O3% Fe2O3% TiO2% Cao% Mgo% Na2o% K2o% P2o5% Mno% SO3% LOI%

1 0-1 0-0.5 0.1 > 0 30-31 21-22 0 0 0 0 0.1> 46-47

HS Code : 25182000    &    25171020

 Sample No.





Feldspar
 Sample No. SiO2% Al2O3% Fe2O3% TiO2% Cao% Mgo% Na2o% K2o% P2o5% Mno% S% LOI%
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HS Code : 25291000

Albite – Alkali  Felespar – Quartz – Clay mineralls

Albite – Alkali  Feldspar – Quartz – Clay mineralls

Quartz – Alkali feldspar- Albite

Quartz -  Albite

Plagioclase -  Albite - Quartz





Kaolinite
SiO2% Al2O3% Fe2O3% TiO2% Cao% Mgo% Na2o% K2o% P2o5% Mno% SO3% LOI%
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HS Code: 25182000    &    25171020
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Quatrtz -Pyrophllite- Kaolonite- Muscuvite- Illite

Kaolonite- Quatrtz-  Muscuvite- Illite





Bentonite  
SiO2% Al2O3% Fe2O3% TiO2% Cao% Mgo% Na2o% K2o% P2o5% Mno% SO3% LOI%
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Quartz- Expandibale Minerals – Mica- Illite – Calcite

Quartz - Smectite







w w w. p e r s o r e c o . c o m

Unit 50 , Bidar St., Elahiye,
Modarres Hwy., Tehran , Iran

+98- 21 26 20 83 12
info@persoreco.com

Address: Russian Federation, 108811, 
Moscow, Kyiv highway (22 km), Business 
Park «Rumyantsevo. Building A, 8th 
entrance, 6th floor, № 620 A, Office 34

Tel/Fax: +7 495 14 246 14
s a f f a r n i a @ a g r o r p . r u

RUSSIAIRAN


